



軟庫中華
SBI China Capital

主題: 重要通知：2024 年 10 月 10 日新交易應用程式及網上交易平台推出

尊敬的客戶，

我們很高興通知您，軟庫中華金融服務有限公司將於 **2024 年 10 月 10 日**正式推出全新的交易應用程式及網上交易平台 **軟庫中華交易寶**。

作為此次升級的一部分，我們將為您提供**新的密碼**以訪問該應用程式。請您密切關注您的註冊電子郵件和手機，以獲取有關密碼重置的進一步說明。**客戶請下載新 APP** 體驗一下，現附上新 QR code 和 APK 連結



如有任何疑問或需要幫助，請隨時通過 cs@sbichinacapital.com 聯繫我們的客戶服務團隊或撥打熱線電話 **2533 5688**。

感謝您一如既往的信任與支持。我們期待通過全新的應用程式為您提供更優質的交易體驗。

此致，
軟庫中華金融服務有限公司



軟庫中華
SBI China Capital

Subject: Important Announcement: New Trading App Launch on 10 October 2024

Dear Valued Client,

We are excited to inform you that **SBI China Capital Financial Services Limited** will be launching a brand new trading app and internet trading, 軟庫中華交易寶, on **10 October 2024**.

As part of this transition, you will **receive a new password** for accessing the app. We kindly ask you to keep an eye on your registered email and phone for further instructions regarding the password reset. The new QR code and APK links as follow. Customers please **download the new APP** to experience it.



Should you have any questions or require assistance, please do not hesitate to contact our customer service team at **cs@sbichinacapital.com** or call our hotline **2533 5688**.

Thank you for your continued trust and support. We look forward to providing you with an enhanced trading experience through our new app.

Best regards,
SBI China Capital Financial Services Limited